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hans.dassen@maastricht.nl 043 350 -- -- 

Geachte leden van de Commissie ESZ,

Op 3 december jl. heeft u de nota evenementenbeleid Maastricht 2015-2018 besproken. U heeft 
daarbij een aantal technische vragen gesteld, die binnen de beschikbare tijd niet volledig konden 
worden beantwoord. Zoals afgesproken ga ik schriftelijk in op uw vragen.

--------

Groen Links
Op welke wijze wordt ook rust geborgd. 
Kan de evaluatie versneld worden? 

Antwoord
Rust c.q. voorkomen van een overvloed aan evenementen (op het Vrijthof) wordt als volgt geborgd:
- het beleid stuurt niet op meer, maar op anders. Die lijn vloeit voort uit de Visie op de Binnenstad. 

Ook vanuit de brede inspraak voor het evenementenbeleid blijkt de focus op anders, op kwaliteit,

- het beleid reikt veel verder dan alleen het Vrijthof. Het stuurt op spreiding over locaties, inspelend
op gebiedsontwikkelingen. en ook naar leegstaande gebouwen,

- de werkwijze is dusdanig, dat veel eerder in het proces met partijen wordt gesproken, naar 
alternatieven wordt gekeken en nee wordt gezegd tegen onwenselijke ontwikkelingen,

- de Verordening is vanuit die gedachte opgesteld en biedt criteria:
o om te kunnen weigeren in geval van strijdigheid met de locatie en een onevenredige 

aantasting woon- en leefklimaat in de omgeving, en 
o om te kunnen kiezen tussen evenementen bij samenloop van evenementen. De beste 

wint, de minste valt af. 

- de Politie is ook actief bij het wel of niet plaatsen op het jaarprogramma betrokken. 
Zij beoordeelt haar inzet vanuit de capaciteitsvraag over een jaar door evenementen. Dat 
betekent dat gekozen moet worden tussen evenementen (zie boven), immers indien de politie 
geen capaciteit kan leveren is de veiligheid en daarmee het woon- en leefklimaat niet geborgd,

- in de evenementenverordening is ook opgenomen dat het College een evenementvrije periode 
voor (een) locatie(s) kan instellen, zowel voorafgaande aan het jaar bij het vaststellen van het 
jaarprogramma als door het jaar heen. In die periode worden vergunningen geweigerd,

- tot slot kan het College nadere regels verbinden aan het opstellen van het jaarprogramma, bij 
voorbeeld ten aanzien van bepaalde categorieën evenementen, kijkend naar de belasting van de
omgeving. Melden zich naar oordeel van het College van B&W bij voorbeeld te veel van een 
bepaald soort evenementen met een bepaald type belasting (zoals geluid), dan worden hierin 
keuzes gemaakt. 

Ten opzichte van het vigerende beleid wordt de dagennorm losgelaten. Deze heeft veel negatieve 
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effecten gehad, is lastig uit te voeren (uitzonderingsregels) en in plaats van die getalsmatige norm 
wordt een breed palet aan maatregelen voorgesteld die een evenwichtige uitwerking borgen, de 
kwaliteit en ook het woon- en leefklimaat centraal stelt en die voldoende prikkels en creatief ruimte 
biedt voor de noodzakelijke vernieuwing naar doelgroepen.

Wat betreft de versnelde evaluatie, 
voorgesteld wordt een eerste evaluatie te doen over 1 jaar en daarna te besluiten over verdere 
evaluaties. Los van de evaluatie(s) wordt jaarlijks de vinger aan de pols gehouden via het 
jaarprogramma evenementen. Dat wordt ter informatie toegezonden aan de Commissie ESZ. Het 
geeft aan welke evenementen waar wanneer plaatsvinden. Hierbij worden thema’s als aantal, 
spreiding en de synergie tussen evenement en locatie zichtbaar. Het jaarprogramma is resultante 
van het gevoerde beleid. Het jaarprogramma evenementen 2015 wordt u op korte termijn 
toegestuurd. 

Partij Veilig Maastricht
Is het mogelijk de evaluatie eerder te doen ?

Antwoord:
Ja. Zie het voorstel hierboven.

Maastrichtse Volkspartij
Op welke wijze kan ook gezorgd worden voor rust tussen de evenementen ? Is het specifiek 
vastleggen van rustmomenten een optie ? 

Worden activiteiten wel goed benoemd ? Niet alles is een evenement.

Antwoord
De evenementenverordening voorziet in het kunnen vastleggen van evenementvrije periodes vanuit 
het woon- en leefklimaat. Het is praktisch lastig om vooraf vaste rustperiodes na ieder evenement te 
benoemen, dat levert strijdigheid op met bestaande evenementen, waarvan de opbouw bij voorbeeld 
kort na het stoppen van een vorig evenement begint.

Op basis van de ‘Verordening ex artikel 2.21 van het Besluit algemene regels voor inrichtingen 
milieubeheer voor Maastricht’ mag elke horeca-irnichting in Maastricht maximaal 18 keer per jaar 
binnen activiteiten ontwikkelen, die een hogere geluidsbelasting als gevolg kunnen hebben (tot 01.00
uur). Deels zijn deze collectief (zoals carnaval, Oud&Nieuw, Ridderronde).  

Dit maakt daarom ook geen onderdeel uit van het evenementenbeleid. Het maakt deel uit van het 
horecabeleid, dat steeds apart is en wordt geëvalueerd dor uw Raad.
Indien men aanvullend aan de activiteit binnen, iets buiten neer zou willen zetten, is dat een 
evenement waarvoor apart vergunning voor moet worden aangevraagd.

LPM
Technische vragen waren vooraf gesteld en zijn beantwoord. 

Seniorenpartij Maastricht
Wat is de stand van zaken rond de noodzakelijke spreiding van evenementen ? 
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Kan de evaluatie versneld worden naar 2016 ? 

Antwoord
Begin 2015 wordt de verkenning gestart naar een nieuwe evenementenlocatie. In 2015 zal dat leiden
tot bespreking in de Raad. Onderdeel hiervan is naast de aanwezigheid van een locatie, ook inzicht 
in welk soort evenementen er mogelijk zijn, zoals qua aard en doelgroep als ook fysiek/technisch. 
Voor de kermis is naast een bepaalde oppervlakte ook een ondergrond nodig die aan bepaalde 
voorwaarden moet voldoen.

Het vigerende beleid laat zien dat ook al wordt ingezet op spreiding via het inspelen op 
gebiedsontwikkelingen (Belvedère, Tapijn, omgeving A2/Groene Loper) en het benutten van 
leegstaande gebouwen. De in 2014 doorontwikkelde locatiematrixen geven per locatie ook een 
helder beeld voor een organisator wat waar wel en niet kan. Dat is een instrument dat ‘aan de 
voorkant’ benut wordt om te sturen op spreiding.

Wat betreft versnelling van de evaluatie, zie eerder bij Groen Links. 

CDA
Waarom is een plastic omheining nodig ? 

Antwoord
Indien een evenement zonder hekken kan, heeft dat de voorkeur. In gevallen van bij voorbeeld 
veiligheid is het echter onvermijdelijk hekken te benutten. Ook kan het noodzakelijk zijn om de 
kwaliteit van het programma te borgen, als inkomsten uit eigen horeca noodzakelijk is. Vanuit het 
vigerende beleid is daarom de aanzet gegeven voor een betere thematische aankleding van de 
hekken, zoals bij Magisch Maastricht en het Preuvenemint. Een evenement als de 11devande11de 
heeft vervolgens op eigen initiatief dat goede voorbeeld gevolgd.

De opmerking/vraag ten aanzien van (de timing van) het onderzoek naar de nieuwe 
evenementenlocatie is al besproken tijdens de vergadering. 

D’66
Hoe voorkom je dat bij voorbeeld Magisch Maastricht ineens naar 40 dagen gaat ? Of André Rieu 2 
weekenden erbij krijgt ? 
Is het mogelijk te sturen met precario ? 

Antwoord
Kwaliteit wordt ingevuld als imago en beleidsversterkend. Het beleid is er niet om evenementen 
ongebreideld te laten groeien. Het woon- en leefklimaat is ook een factor. 
De Verordening biedt de mogelijkheid om voor het Jaarprogramma op basis van een (dan) 
onevenredige belasting van het woon- en leefklimaat verzoeken voor uitbreiding van het aantal 
dagen van bepaalde evenementen niet toe te staan c.q. niet in te willigen.

In het voortraject zal op basis van het beleid – dat stuurt op (in de verordening gedefinieerde) 
kwaliteit – ook gestuurd worden op om dergelijke situaties te voorkomen. 
Daarnaast bestaat op grond van de Verordening de mogelijkheid tot het benoemen van 
evenementvrije periodes voor een locatie. Bij voorbeeld om na een drukke periode een rustmoment 
in te bouwen.
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Kwaliteit doorvertaalt in imago en beleid is criteirum voor beide evenemten. Dat kan ook in het 
tegendeel omslaan als evenementen te lang worden doorgevoerd, buiten bij voorbeeld een geschikte
periode. Bij Magisch Maastricht speelt bij voorbeeld dat het een stadsbreed kerstconcept is. Dat 
concept wordt integraal beoordeeld. Bepaalde delen kunnen niet doorgaan als andere delen wel 
stoppen. Dan zou immers een evenwichtige balans tussen de (evenementen)locaties onderling 
ontbreken.  Afgewogen wordt ook in hoeverre sprake is van (het ontstaan van) onevenredige hinder 
voor de omgeving door het verlengen van evenementen. De verordening biedt de mogelijkheid om 
dit soort situaties te voorkomen. Overigens heeft de burgemeester ook in het huidige beleid aan 
André Rieu een dag extra toegekend.

De Raad stelt de hoogte van de precario per locatie vast.
Daarbij zou het niet zo moeten zijn dat kapitaalkrachtige evenementen wel op het Vrijthof kunnen en 
andere niet. Evenementen hebben ook een maatschappelijke functie. Kosten(verhoging) grijpt direct 
in op de haalbaarheid en de kwaliteit van het evenement. 

SP
Communicatie naar de buurten is belangrijk, zowel hoe men laagdrempelig zelf een evenement kan 
melden, maar ook over het buiten zetten van afval. Kan dat verbeterd worden ? 

Kan de Politie de evenementen wel faciliteren ? 

Antwoord
De accountmanager zal zorgen voor een goed vindbare portal, met alle informatie over het 
organiseren van evenementen, wanneer volstaan kan worden met een melding en hoe dat dan 
werkt. 

Communicatie is een belangrijk instrument. Dat begint met het jaarprogramma evenementen, dat 
breed bekend wordt gemaakt. Het schema is ook bekend bij Stadsbeheer. Zij sturen hierop met het 
reinigen van de stad en het ophalen van afval. Een organisator is verder verplicht de directe 
omwonenden en –werkenden van te voren te informeren over de specifieke consequenties zoals 
bereikbaarheid van woning en/of bedrijf bij op- en afbouw en tijdens het evenement.

Het jaarprogramma evenementen wordt tijdig met de Politie Maastricht afgestemd. Zij geven aan of 
haar aanwezigheid haalbaar is of niet, ook kijkend naar samenloop met andere evenementen in stad 
en regio. Is dat niet het geval, dan zal het evenement (op die dag/locatie) niet op het jaarprogramma 
geplaatst worden. Vanuit veiligheid zal vergunning dan ook geweigerd worden.

PvdA
Hoe ver is het met de onderzoeken naar nieuwe evenemententerreinen? Wanneer kan de raad 
ideeën hierover verwachten? Aan welke criteria moeten deze terreinen voldoen? Wanneer krijgt de 
raad inzage in de onderzoeksrapporten?
Met de evaluatie moet niet tot 2018 gewacht worden.
Hoe gaat de wethouder de kwaliteitsmaatregel borgen? Langs welke lat wordt de kwaliteit gemeten?

Antwoord
Voor het nieuwe evenemententerrein, zie het antwoord onder Seniorenpartij Maastricht.

Wat betreft een versnelde evaluatie, zie het antwoord onder Groen Links.
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Criteria die sturen op imago en beleid (de uiting van kwaliteit) brengen per definitie een mate van 
subjectiviteit met zich mee. Dat is ook wenselijk. Vanuit het heldere beleidskader van de Visie op de 
Binnenstad, Made in Maastricht en branding zijn vergaand criteria geformuleerd voor plaatsing op het
jaarprogramma (artikelen 6 en 7) en voor het verkrijgen van de vergunning (artikel 9). Deze met de 
stadsadvocaat ontwikkelde en in de verordening vastgelegde criteria geven de juridische kapstok om
te komen tot weigering en voorrang.

Zij prikkelen een organisator om tot betere oplossingen te komen, samen met gemeente en andere 
partners. Zij weten immers dat plaatsing op het jaarprogramma anders in gevaar komt (weigering, 
geen voorrang e.a.). Het College van B&W resp. de Burgemeester besluiten uiteindelijk hierover. 

Daarentegen, criteria zover doorontwikkelen dat zij starheid met zich meebrengen, creativiteit de kop 
indrukken en vernieuwing tegengaan, is niet wenselijk. 

Bij de toets voor het jaarprogramma worden ook de omgevingseffecten meegewogen. De gemeente 
staat immers voor de openbare orde en veiligheid en is verantwoordelijk voor het woon- en 
leefklimaat. Evenementen kunnen hinder opleveren. Dat wordt vergund tot daar waar een streep 
wordt getrokken (op basis van de criteria).

--------

Ik hoop dat met deze beantwoording spoedige besluitvorming over het voorgestelde beleid mogelijk 
is. 

Met vriendelijke groet,

John Aarts,
Wethouder Economie, Mobiliteit en Financiën.
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